

NOTIFICATION to Customers

Dear Valued Customers,

Pursuant to the decisions and instructions of the Supreme Committee and the CBO, on account of the precautionary measures due to Corona Virus (COVID-19) pandemic, **United Finance Company SOAG** urges all customers paying cash, to avoid visiting UFC offices for payment.

To assure you of our continued support and service

1. You are requested to deposit cash through **Cash Deposit Machines (CDM)**.
2. A copy/image of the acknowledgment of remittance in the CDM, mentioning the loan number or ID / CR number, should be forwarded to the numbers below by WhatsApp, to ensure that the amounts are accounted in your respective loan accounts.
3. The original acknowledgement is to be retained by the customer till the cheque has been returned by UFC.
4. Any communication / follow up can be mailed to us on: ufc@ufcoman.com
5. **The following is the list of contact numbers location wise for your assistance.**

Location	Contact no.	Location	Contact no.
Head Office	99428091 / 94030967	Salalah	99441630
Ibra	99245047	Ibri	99852512
Firq	99424763	Barka	95409599
Sohar	99050270	Mawaleh	99253626

We confirm our commitment to be at your service at all times.

Regards,
UNITED FINANCE COMPANY SAOG

إخطار للعملاء

العملاء الكرام،

وفقا لقرارات اللجنة العليا والبنك المركزي العماني بشأن الإجراءات الوقائية لمكافحة وباء كوفيد - 19 (فايروس كورونا)، فإن الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع. تحث جميع عملائها الكرام على تجنب زيارة فروعها لإجراء أية مدفوعات نقدية.

ونؤكد لكم دعمنا المستمر وخدماتنا

1. يرجى الإيداع النقدي من خلال جهاز الإيداع النقدي.
2. إرسال صورة من إيصال التحويل المستخرجة من جهاز الإيداع مع رقم القرض أو رقم البطاقة الشخصية أو رقم السجل التجاري عن طريق الأرقام المبينة أدناه بالواتساب، وذلك للتأكد والضمان بأن المبالغ المحولة يتم إحتسابها في القرض الخاص بك.
3. الإحتفاظ بالإيصال الأصلي من قبل العميل حتى إرجاع الشيك المدفوع عن طريق الشركة المتحدة للتمويل.
4. للتواصل / المتابعة يرجى إرسال إيميل إلى ufc@ufcoman.com
5. فيما يلي قائمة بأرقام الحسابات البنكية والافرع التي ستكون متاحة لتوجيهكم ومساعدتكم :

الموقع	الأرقام	الموقع	الأرقام
الفرع الرئيسي	99428091 او 94030967	صلالة	99441630
إبراء	99245047	عبري	99852512
فرق	99424763	بركاء	95409599
صحار	99050270	موالح	99253626

نؤكد التزامنا بأن نكون في خدمتكم في جميع الاوقات.

مع تحياتنا
الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع.